



香港特別行政區政府海事處  
MARINE DEPARTMENT

THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION

“多程進港許可證”申請表  
Application Form for Multiple Entry Permit (MEP)  
(只適用於第(e)段所述船隻)  
(Only for Vessels as defined in Paragraph (e))

註：請參閱附頁‘填表須知’並以正楷填寫各項資料。

Note: Please read the ‘Guidance Notes’ attached and complete all items in BLOCK LETTERS.

\*\*\*\*\*

致：香港特別行政區政府海事處 (傳真號碼 Fax No.: 2581 0667)  
To: Marine Department, HKSARG

\* 申領“多程進港許可證”類型：  
\* Type of MEP Applied: 單次適用  多次適用   
for single occasion for multiple occasions

電話號碼：  
Tel. No. \_\_\_\_\_  
傳真號碼：  
Fax No. \_\_\_\_\_  
手機號碼：  
Mobile No. \_\_\_\_\_

代理人名稱：  
Name of Agent: \_\_\_\_\_  
公司代表人姓名：  
Name of Representative: \_\_\_\_\_

本人 / 本公司獲下列船隻的船東委任為船隻在香港的代理人，代為申領“多程進港許可證”。有關船隻資料如下：  
Appointed by the owner(s) of the vessel(s) below as its/their agent in Hong Kong, I/We hereby apply for MEP on its / their behalf.  
Particulars of the vessel(s) concerned are as follows:

船隻名稱 Name of Vessel	海事處參考編號 Marine Dept. Reference No.	海事記錄卡 屆滿日期 Marine Office Record Card Expiry Date	申領 “多程進港許可證” 的生效日期 Effective Date of the MEP Applied	費用 (元) Fee (\$)	“豁免受規例管限證明書” 號碼 (如適用) Certificate of Exemption from Regulations No. (if applicable)
總計 Total:					

聲明 Declaration

- 本人 / 本公司確認已細閱並明白“多程進港許可證”的使用條件和收費詳情。  
(1) I/We confirm that I/we have read and understood the conditions of use of and charges for MEP.
- 本人 / 本公司同意遵守有關的使用條件和規定，以及在申請獲批後悉數繳付訂明費用。  
(2) I/We agree to comply with the relevant conditions and requirements, and to pay the prescribed fee upon approval of application.
- 本人 / 本公司現聲明上述填報的資料全部屬實。  
(3) I/We hereby declare that all the information provided above is true and correct.

\* 請在適當方格內加上“✓”號 Please insert a “✓” in the appropriate box  
(每張表格只限申請同一類型的許可證)  
(each form can only apply for one type of MEP)

公司蓋章及簽署  
Company Chop and Authorized Signature  
日期：  
Date: \_\_\_\_\_

\*\*\*\*\*

Personal Data Collection Statement 收集個人資料聲明

In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486), data subjects have a right to request access to and correction of their personal data provided in the application form. For access to or correction of personal data in the application form, please contact the Officer-in-charge, Central Marine Office of the Marine Department.

根據《個人資料(私隱)條例》(第486章)，資料當事人有權要求查閱及改正在此申請表提供的個人資料。如須查閱或改正此申請表的個人資料，請與海事處中區海事分處聯絡。